

(Le français suit)

**CIC-155162 – Round 01 - Questions and Answers**

**Question #1:**

Is it possible to present the same project in two different categories (e.g. RT1 and RT2)?

**Answer #1:**

Yes, as long as the project can satisfy both RT1 and RT2 criteria we would accept it.

**Question #2:**

On RT3 you ask for "one (1) sample document of work from a previous project to demonstrate data collection capability and quality assurance mechanisms that will be in place to ensure the reliability and validity of the results.". Can we present a methodological report from a Public Opinion Research (POR) project that is already been submitted to the Library and Archives Canada (LAC). If not, can you precise what are your expectations.

**Answer #2**

Methodological report is accepted, as long as references to the evaluated criteria under RT3 are provided.

## **CIC-155162 – 1er tour - Questions et Réponses**

### **Question #1 :**

Est-il possible de présenter le même projet dans deux catégories différentes (ex. CTC1 et CTC2) ?

### **Réponse #1 :**

Oui, tant que le projet peut satisfaire à la fois aux critères CTC1 et CTC2, nous l'accepterons.

### **Question #2 :**

Sur CTC3, vous demandez "un (1) exemple de document de travail d'un projet précédent pour démontrer la capacité de collecte de données et les mécanismes d'assurance qualité qui seront en place pour garantir la fiabilité et la validité des résultats". Pouvons-nous présenter un rapport méthodologique d'un projet de Recherche sur l'opinion publique (ROP) qui a déjà été soumis à Bibliothèque et Archives Canada (BAC). Si non, pouvez-vous préciser quelles sont vos attentes.

### **Réponse #2 :**

Le rapport méthodologique est accepté, à condition que des références aux critères évalués sous CTC3 soient fournies.